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Aanwezig:  
Oudergeleding: Marjolein K, Ayse, Paulina 
Personeelsgeleding: Jantine, Marjolein S 
MT: Mariëlle 
Afwezig: 
Sanne 
 
Notulen: 

1. Opening 
Opening en mededelingen 
Marjolein opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen. 
Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
Notulen en actielijst vaststellen 
De notulen van de MR 2 worden vastgesteld. 
Actielijst: 
Navragen poll in Parro - Rene v/d Broek/Karjan -> Jantine gaat hier achteraan. 
Traktatiebeleid – actiepunt blijft staan. 
Nieuws vanuit de GMR 
Er is geen nieuws vanuit de GMR. 

2. Nieuws vanuit DIBERA/MT 
SWOT analyse maken voor input nieuwe schoolplan 
Mariëlle neemt ons mee in het proces van het maken van het schoolplan.  
Gesprek over kernwaarde potentie -> hoge verwachtingen. 
SWOT met OMR 
Sterktes 

- Korte communicatielijnen 
- Dorpsschool die meegaat met zijn tijd 
- Oog voor diversiteit 
- Samenwerking team 
- Serieus en geluisterd 
- Betrokkenheid en open 
- Verbinding 
- Kleinschalig 

Zwaktes 
- Ouders geven aan dat ze de leerkracht niet kunnen bereiken 
- Omvang van de groep  
- Gebrek aan zicht op eigen kind ontwikkeling 
- Minder aandacht voor basisgroep 
- Ramen, warmte 
- Schoolplein 

Kansen 
- Nog meer oog hebben voor diversiteit/ aandacht voor religieuze feesten/ thema's 
- Klassensamenstelling 
- Projectmatig onderwijs 

Bedreigingen 



- Lerarentekort 
- Leerlingen aanwas/ demografische ontwikkeling op lange termijn 

Met welke trends rekening houden? 
- Digitalisering 
- Veranderende maatschappij 

Schoolkassa 
Kost 980 euro. Dit heeft Mariëlle neergelegd bij de OAC. OAC geeft aan dat de besluitvorming bij de 
MR moet liggen. MR geeft aan/besluit dat deze kosten met ingang van volgend schooljaar bij de OAC 
horen, dit mag niet ten koste gaan van het leergeld van de leerlingen. Wellicht wel/niet verhoging 
van ouderbijdrage, OAC doet hiervoor een nieuw voorstel. Marjolein koppelt dit terug naar de OAC. 

3. Nieuws vanuit MR 
Traktatiebeleid 
Zie actielijst.  
Telefoongebruik in de klas 
Geen issue bij ons op school. Telefoons in principe buiten de school gebruiken. 
Live-gang Parnassys 
Is goed gegaan.  

4. Overige zaken/WVTTK 
Marjolein; lezen. Technisch lezen zal in het schoolplan opgenomen worden. Afgelopen jaren veel 
ingezet op leesbevordering.  
  
ACTIELIJST 2023-2024 

Actie Wie 

Traktatiebeleid in de nieuwsbrief Mariëlle + MR 

Hoe zit het met de pol in Parro? Hoe kan deze goed gebruikt worden? Jantine 

Terugkoppeling Schoolkassa OAC Marjolein 

 


